
Tour Code: KCM

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路

Gyeongbok Palace
景福宫

Gyeongbok Palace
景福宫

The Lotte World Tower
乐天世界塔

The Lotte World Tower
乐天世界塔

Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰

Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰

6D4N02 Way Domestic Flight | 双飞

SEOUL + JEJU ISLAND

Korea
韩国

首尔 + 济州岛



Hongdae Shopping District
弘大购物区

Hongdae Shopping District
弘大购物区

Myeongdong
明洞

Myeongdong
明洞

Seongup Folk Village
城邑民俗村

Seongup Folk Village
城邑民俗村

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a INCHEON

 Gyeongbok Palace
 (Closed on Tuesday,replace by Deoksu Palace)

 National Folk Museum
 Mysterious Road
 Yongduam Rock
 Tapdong Shopping Street

D2 ARRIVE INCHEON b
SEOUL a JEJU ISLAND

(MOB/L/D)

D3 JEJU ISLAND (B/L/D)

 Seongsan Sunrise Peak
 Seongup Folk Village
 The Handam Coastal Trail
 (One americano for each person)

 Teddy Bear Safari Museum
 Dongmun Public Market

D4 JEJU ISLAND a SEOUL
(B/L/D)

 Lotte World Tower (Seoul Sky Observatory)

 Coex Mall Starfield Library
 Seaweed Museum
 Hongdae Shopping District

D5 SEOUL (B/L/-)

 Myeongdong Shopping Street
 Duty Free Shop

D6 SEOUL b INCHEON a
DEPARTURE (B/MOB)

 Local Product Shop

SCHEDULE SEOUL

 Gyeongbok Palace - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also 
commonly referredto as the “Northern Palace” because it is the furthest north 
when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is 
arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.

 The Lotte World Tower - the nation's tallest and the world's fifth tallest 
building. The observatory offers a panoramic view of the entire capital city, 
beautiful both day and night. SEOUL SKY is comprised of an exhibition zone, 
observation deck, sky deck, dessert cafe, sky terrace, lounge, and more.

 National Folk Museum - A National Museum uses replicas of historical 
objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.

 Dongmun Traditional Market - Jeju Dongmun Traditional Market was 
established after the liberation in 1945.As one of the most popular traditional 
markets in Jeju, Dongmun has served countless customers, selling diverse 
items at inexpensive prices. As the representative traditional market of Jeju, the 
market is popular for fresh seafood.

 Hongdae Shopping District - Hongdae is a neighborhood known for its 
youthful ambience, with shops selling everything from clothing and cosmetics to 
living goods and books, as well as unique cafés and restaurants. The streets 
are also filled with buskers and dance performances, making a walk here quite 
entertaining.

JEJU ISLAND

 Seongsan Sunrise Peak - Where you can enjoy the spectacular natural 
surroundings.

 Seongup Folk Village - A folk and history museum with miniature display of 
traditional villages.

 Yongduam Rock - Is a volcanic rock that was created from an eruption about 
two million years ago.

 Teddy Bear Museum - Teddy Bear Museum was built to showcase 
hundreds of years by the people around the world love terry bear. Teddy bear 
produced in the world can be seen in the two exhibition halls.

 The Handam Coastal Trail - The Handam Coastal Trail is a beach 
promenade extending from Aewol Port. The total length is 1.2 kilometers. 
Walking along the coastal road, the waves slowly come ashore, and the mood 
is also calm. The various strange-shaped rocks formed by the hardening of lava 
are eye-catching, and the black reefs along the winding paths along the coast 
add to the interest of walking. It is located in the western part of Jeju Island, so 
it is convenient to enjoy the beautiful sunset, which is also the attraction of this 
place.

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Central City Hotel or similar class   x2 Nights
✓ Skypark Dongdaemun 1 Hotel or similar class x2 Nights

✓ Ginseng Outlet       ✓ Liver Supplement Shop ✓ Cosmetic Shop

SHOPPING  STOP

✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:
★ Mackerel Fish Hanjeonsik
★ Abalone Seafood Claypot
★ Korean Tteokbokki Buffet
★ Black Pork Bulgogi ★ Bibimbap
★ Ginseng Chicken Soup ★ Korean Pork BBQ



Coex Mall Starfield Library
Coex Mall 星空图书馆

Coex Mall Starfield Library
Coex Mall 星空图书馆

Dongmun Traditional Market
东门市场

Dongmun Traditional Market
东门市场

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 景福宫 - 是李朝（1392~1910年）时期首尔的五大宫之一，也是李氏王
朝的正宫，具有500年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂（
1392~1398年在位）于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的
宫殿。

 乐天世界塔 - 位于世界第五、韩国国内最高的乐天世界塔的地117层到
123层的SEOUL SKY是500米高空之上的梦幻眺望台，同时也是可以360
度欣赏到首尔风景及夜景的首尔最新观光圣地。

 国立民俗博物馆 - 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品，说明历史
的韩国人的传统生活。

 东门市场 - 东门市场作为一家拥有悠久历史的传统市场是济州道最具代
表的市场之一。这里的海鲜市场在济州道具有举足轻重的地位，规模庞
大且品种齐全。作为济州岛代表性传统市场，这里的新鲜的海产品极受
欢迎。各种生鱼片物美价廉，鲍鱼三味以及鲍鱼肉饼等小吃非常有名。

 弘大购物区 - 弘大购物区指的就是弘益大学前面的商业区，是首尔时尚
年轻人最集中的地区之一。由于弘大本身是一所艺术院校，这里汇聚了
众多年轻艺术家，徜徉在这里的时时刻刻，你都不难发现各种新奇、有
个性的物品，久而久之这个区域也就成了“个性”“时尚”的代名词。
除了各类艺术品以外，在弘大主要商业街旁的胡同里还不难找到特色主
题咖啡屋，让来到这里的人获得多样丰富的体验。

首尔

 城山日出峰 - 是10万年前海底火山爆发而形成的巨大岩石山，是济州岛
的代表 名胜之一。从峰顶眺望美丽的日出，这是济州岛十大绝景之一。

 城邑民俗村 - 城邑民俗村位于汉拏山麓，是完全保存了韩国传统的一处
民俗村 。这有许多文化遗产，很好地保留了古代村庄的原貌，因而被指
定为民俗村并受到保护。此外这里还可以接触到韩国独特的土种文化，
十分受外国人的青睐。

 龙头岩 - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石，活像龙欲飞上天时
突然化作石头一般。

 泰迪熊野生博物馆 - 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。
在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具期。

 汉潭海岸散步路 - 全长1.2公里，沿着海岸公路漫步，海浪缓缓冲上岸
，心情也跟着平静。熔岩硬化后形成的各种奇形怪状的岩石引人注目，
黑色礁石沿着海岸蜿蜒的小路增添了散步的兴致。它位于济州岛的西部
，可以很方便地欣赏美丽的日落，这也是这个地方的吸引人的地方。

济州岛

第一天 启程 a 仁川

第二天 抵达仁川 b 首尔 a 济州岛
(机上用餐/午/晚)

 景福宫（周二闭馆，改为参观德寿宫）

 国立民俗博物馆
 神奇之路
 龙头岩
 塔洞购物街

第三天 济州岛 (早/午/晚)

 城山日出峰
 城邑民俗村
 汉潭海岸散步路（每人一杯美式咖啡）

 泰迪熊野生博物馆
 东门市场

第四天 济州岛 a 首尔 (早/午/晚)

 乐天世界塔 (SEOUL SKY展望台)
 Coex Mall 星空图书馆
 紫菜博物馆
 弘大购物街

第五天 首尔 (早/午/-)

 明洞
 免税店

第六天 首尔 b 仁川 a 回程
(早/机上用餐)

 土产店

酒店住宿（4 晚）
✓ 济州市中心酒店或同级    x 2 晚
✓ 天空花园1酒店或同级    x 2 晚

✓ 人参专卖店    ✓ 护肝宝专卖店  ✓ 韩国化妆品

购物店

✓4 早餐 /4 午餐 / 3 晚餐

风味餐
★ 青花鱼韩定食
★ 鲍鱼砂锅   
★ 炒年糕自助
★ 黑猪烤肉   ★ 韩式拌饭
★ 人参炖鸡汤   ★ 韩式烤肉



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

 · 韩国 SOUTH KOREA · 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82

South Korea is 1 hour ahead of Malaysia

韩国标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.80

1000 韩币 = 马币 3.80

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW

韩币 - KRW

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国都能通行
* Credit cards are used widely in South Korea
card are mostly widely used.

A330 Boeing 777/748


